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Z Á P I S

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE
konaného  dne  23.5.2007

Přítomni:  ing. Poslt Tomáš, Vávra Václav, Hruška Jiří, Králová Věra, Mojžíšová Pýchová
Denisa, Kovář Jaroslav, Cerman Jiří
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil v 17,00 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání
zastupitelů je usnášeníschopné.

Program zasedání:
  1.  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
  2.  Kontrola minulého zápisu
  3.  Zpráva z provedeného auditu hospodaření OÚ Kosořice
  4.  Schválení závěrečného účtu za rok 2006
  5.  Schválení projektu na osázení otočky autobusů
  6.  Schválení výstavby dešťové kanalizace na komunikaci 669/1
  7.  Zpráva o činnosti OÚ Kosořice
  8.  Diskuze
  9.  Návrh usnesení
10.  Závěr

Starosta obce navrhnul vypustit bod č. 6 – schválení výstavby dešťové kanalizace na
komunikaci 669/1 z důvodu, že investor výstavby přilehlých RD nepředložil podklady, dále
doplnit body schválení smlouvy o provedení práce pro zastupitele Jaroslava Kováře – sekání
travnatých ploch, prodloužení smlouvy s fi Bostas na dokončení stavby obytné zóny SAD,
schválení systému prodeje parcel v obytné zóně SAD, zadání posledního možného termínu
k odevzdání smluv k projektu splaškové kanalizace v obci. Zadání zpracování rozvojové
strategie obce Kosořice v rámci Mikroregionu Chlum.
K navrženým změnám programu nebyly připomínky.

 schváleno 7 hlasy
Schválený program zasedání:

  1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu
  2. Kontrola minulého zápisu
  3. Zpráva z provedeného auditu hospodaření OÚ Kosořice
  4. Schválení závěrečného účtu za rok 2006
  5. Schválení projektu na osázení otočky autobusů
  6. Schválení dohody o provedení práce zastupiteli J. Kovářovi – sekání porostů
  7. Prodloužení termínu dokončení stavby fi Bostas
  8. Projednání systému prodeje parcel – obytná zóna SAD
  9. Stanovení termínu k odevzdání smluv k tlakové kanalizaci v obci
10. Zadání zpracování rozvojové strategie obce Kosořice v rámci Mikroregionu
11. Zpráva o činnosti OÚ
12. Diskuze
13. Návrh usnesení
14. Závěr
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K bodu 1.
Návrhová komise:  Denisa Mojžíšová Pýchová, Jaroslav Kovář

schváleno 7 hlasy
Zapisovatelka: Jaroslava Kovaříková schváleno 7 hlasy
Ověřovatelé zápisu: Jiří Hruška, Věra Králová schváleno 7 hlasy

K bodu 2.
Nebyly uloženy žádné úkoly

K bodu 3.
Dne 4.4.2007 byl proveden audit hospodaření obce v roce 2006 – nebyly zjištěny chyby a
nedostatky.

K bodu 4.
Předložena zpráva o závěrečném účtu obce Kosořice za rok 2006 -  zastupitelé byli seznámeni
s celkovými příjmy a výdaji v roce 2006, zůstatkem finančních prostředků na bankovním účtu
i se stavem pohledávek a závazků k 31.12.2006.  Starosta obce navrhnul schválit závěrečný
účet obce Kosořice za rok 2006, a to bez výhrad.

schváleno 7 hlasy
K bodu 5.
Starosta obce předložil projekt na osázení ostrůvku otočky autobusů. Místo navrhované
travnaté plochy bude položena fólie, zakůrování a osázení bude nízkými dřevinami. Ostatní
dřeviny zůstávají dle projektu. Realizací bude pověřena firma Compag. Fi Compag provedla
v parku výměnu uschlých stromků. Po realizaci výsadby bude projednána s fi Compaq otázka
pravidelné údržby (zálivka, prořez…)

schváleno 7 hlasy
K bodu 6.
Odsouhlasení pracovní činnosti – dohodou o provedení práce  zastupitele Jaroslava Kováře,
který bude provádět pravidelnou údržbu – sekání a zastřihování zeleně na obecních
pozemcích.

schváleno 7 hlasy
K bodu 7.
Po vyhodnocení všech problémových situací, které vznikly při stavbě inženýrských sítí
v obytné zóně SAD  bylo starostou obce navrženo prodloužení termínu dokončení na
31.7.2007. Se situací seznámil místostarosta pan Vávra:
- v únoru – po posouzení geologa nemohl být použit stávající materiál na provedení zásypu –
je nutno zajistit nový zásypový materiál
- fi VaK – zdržení při provádění navrtávek
- fi Gastrend – práce na rozvodu plynu
- na zásyp zajištěn betonový recyklát  v Benátkách nad Jizerou
- finální částku budeme znát již 30.6.2007, ale práce budou pokračovat v prodlouženém
termínu do 31.7.2007
Starosta obce pověřen podepsáním dodatku s fi Bostas

schváleno  7 hlasy
K bodu 8.
Projednání systému prodeje parcel v obytné zóně SAD – s nabídkou fi Reality B+B s.r.o. byli
zastupitelé již seznámeni – realitní kancelář provede nabídku, reklamu sestaví pořadník a
zajistí veškeré náležitosti až po podepsání kupních smluv – dle nabídky ze dne 7.3.2007.
Starosta obce pověřen sepsáním smlouvy na zajištění prodeje s firmou Reality B+B s.r.o.

schváleno 7 hlasy
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 K bodu 9.
Po schůzce s občany a projektantem  dne 16.5.2007 byl stanoven poslední termín na
odevzdání smluv na Odkanalizování obce Kosořice  na  10.6.2007 s tím, že kdo smlouvy
neodevzdá nebude zahrnut do konečného projektu pro územní řízení.

schváleno 7 hlasy
K bodu 10.
Z jednání Rady Mikroregionu CHLUM dne 21.5.2007 vyplynulo, že při vzniku Mikroregionu
byla zpracována strategie rozvoje. Doba platnosti byla do roku 2006 a je vhodné zpracovat
novou, platnou na období 2007 - 2013.  Bude zadáno zpracování rozvojové strategie obce
Kosořice v rámci Mikroregionu Chlum firmě Asistenční centrum, a.s. za cenu  5000,00  Kč

schváleno 7 hlasy
K bodu 11.
Zpráva o činnosti OÚ Kosořice
- s fi Zeteza bylo jednáno o konečném zapískování dlažby na otočce autobusů
- projekt na zatrubnění přepadu u rybníka Návesní – jednání přímo s pracovníkem Rybářství
  Chlumec nad Cidlinou
- starosta obce ing. Poslt jednal se starostou města Dobrovice o placení provozních nákladů za
  děti, které navštěvují MŠ v Kosořicích – město Dobrovice má vlastní MŠ a na děti umístěné
  v jiném zařízení nebudou platit
- Pozemkovým fondem byl proveden bezúplatný převod požadovaného pozemku do
  vlastnictví obce

K bodu 12.
Diskuze:
Grus Jiří - jaký je stav elektrického rozvodu do země směr Voděrady a Dobrovice
Starosta - fi ČEZ byl proveden výběr dodavatele – dle sdělení p. Pelanta

- ČEZ pozastavil veškeré investice do odvolání, rozhodnutí o obnově bude
sděleno p. Pedantem, nová trafostanice na konci obci proti Vávrovým letos
nebude

- přívod pro SAD bude
Grus Jiří - na Svárova je zanesena odvodová stoka
Starosta - OÚ zajistí vlastníka pozemku a vstoupí v jednání o možnostech vyčištění

koryta
Koštejn Josef - jak probíhá sekání trávy
Starosta - zajištěno u p. Hradce na požádání – smluvní cena 200 Kč na hod. – po

zprovoznění sekačky bude část obecních pozemků sekat p. Kovář,
nepřístupné a problematické plochy nadále p. Hradec

K bodu 13.
Návrh na usnesení předložila p. Mojžíšová Pýchová

Schváleno 7 hlasy
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Závěr provedl starosta ing. Poslt. Poděkoval přítomným za účast. O termínu příštího zasedání
budou občané včas informováni na úřední desce i osobní pozvánkou do svých poštovních
schránek.

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Ověřovatelé: Králová Věra
Hruška Jiří

……………………….. ……………………………
ing. Tomáš Poslt Václav Vávra
starosta obce místostarosta obce


